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PORZĄDEK OBRAD: 

 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Informacje zespołu dziekańskiego i sprawozdanie z posiedzeń Senatu  

w dniach  15.12.2021 r. oraz 19.01.2022 r. (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik). 
3. Informacje o stanie przygotowań do ewaluacji jakości działalności naukowej (2017-2021) 

(ref. dr Sylwia Dudek-Mańkowska). 
4. Informacje o wynikach oceny okresowej pracowników WGSR (ref. dr hab. Sylwia 

Kulczyk, prof. ucz. oraz dr hab. Małgorzata Durydiwka, prof. ucz.) 
5.     Sprawy osobowe (ref.  dr hab. Sylwia Kulczyk, prof. ucz.) 
5.1.   Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej ogłoszenia konkursu na             

  stanowisko starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-   
  dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej  w    
  wymiarze całego etatu na czas określony od 1.10.2022 r. do 30.09.2024 r. 

5.2. Uchwała dotycząca opinii w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia konkursu 
na stanowisko starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) 
na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej. 

5.3. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zatrudnienia dr. Macieja Kałaski na 
stanowisku adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w 
Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej w wymiarze całego etatu od 1.03.2022 r. 
na czas nieokreślony. 

5.4. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przedłużenia zatrudnienia   
mgr Aleksandry Korpysz-Wiśniewskiej na stanowisku asystenta (w grupie 
pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Turystyki i Rekreacji w 
wymiarze 0,3 etatu od 1.03.2022 r. na czas nieokreślony. 

5.5. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przedłużenia zatrudnienia  
mgr. Artura Surowieckiego na stanowisku asystenta (w grupie pracowników 
dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej w wymiarze 0,5 etatu  
od 1.03.2022 r.  na czas nieokreślony. 

5.6. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zatrudnienia dr. Piotra Kołpaka na 
stanowisku starszego asystenta w grupie  pracowników badawczych na WGSR w 
Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej w wymiarze całego etatu od 1.03.2022 r. 
na czas określony do 30.11.2024 r.  

6.    Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 14 grudnia 2021 r. 
7.    Sprawy bieżące. 
 

Posiedzeniu Rady Wydziału przewodniczył Dziekan – prof. dr hab. M. Jędrusik.  

  

 W celu potwierdzenia tożsamości oraz stwierdzenia kworum, Dziekan, przy 

odczytywaniu listy członków Rady Wydziału, poprosił każdą z osób o potwierdzenie obecności 

przez identyfikację wizualną. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 



 Dziekan poinformował, że prof. dr hab. P. Swianiewicz po raz ostatni uczestniczy w 

posiedzeniu Rady WGSR, ponieważ od 1.03.2022 r. zmienia miejsce zatrudnienia. 

Podziękował Panu Profesorowi za pracę na Wydziale i życzył sukcesów w pracy na nowej 

uczelni. Do podziękowań przyłączyli się pozostali członkowie Rady Wydziału. 

Prof. dr hab. P. Swianiewicz podziękował członkom Rady Wydziału za wieloletnią 

współpracę oraz za miłe pożegnanie.  

  

Ad 1. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie przedstawionego porządku obrad 

oraz poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” głosowania w tej sprawie. 

 W głosowaniu jawnym, w którym wzięło udział 41 osób z 52 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału jednomyślnie (tak – 41; nie – 0; wstrzymuję się – 0) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad 2. 

  

Prof. dr hab. M. Jędrusik podał do wiadomości, że dr hab. M. Dłużewski, prof. ucz. 

otrzymał nagrodę jubileuszową za 25 lat pracy. Członkowie Rady Wydziału pogratulowali 

Jubilatowi. 

Dziekan przekazał informacje z posiedzeń Senatu UW w dniach 15.12.2021 r. i 

19.01.2022 r. 

Władze rektorskie poinformowały, że 8 grudnia odbyła się uroczystość nadania tytułu 

doktora honoris causa prof. Jackowi Klinowskiemu, a w dniu 15 grudnia odbyła się uroczystość 

odnowienia doktoratu prof. Ewy Wipszyckiej-Bravo.  

Rektor zakomunikował, że sytuacja finansowa Uniwersytetu jest stabilna i władze 

rektorskie podjęły decyzję o przyznaniu pracownikom jednorazowego świadczenia w związku 

ze specjalnymi warunkami pracy na uczelni w czasie pandemii COVID-19. 

Rektor UW przypomniał o wchodzącej w życie 1.01.2022 r. nowelizacji ustawy Prawo 

o szkolnictwie wyższym i nauce. Dodał, że przewiduje ona możliwość tworzenia przez uczelnie 

studiów na kierunku lekarskim, co ma znaczenie dla uruchomienia Wydziału Lekarskiego na 

Uniwersytecie Warszawskim. Nowy wydział, przynajmniej na początku, nie będzie dysponował 

swoją siedzibą, jednak Uniwersytet posiada wystarczającą bazę lokalową umożliwiającą 

prowadzenie zajęć w ramach nowej jednostki. Zapewne utworzenie tego wydziału będzie 

wymagało zmian w Statucie UW. Termin utworzenia wydziału przewidywany jest na 1.10.2022 

r., jednak prawdopodobnie w bieżącym roku nie będzie jeszcze prowadzona rekrutacja na 

nowy kierunek. 

Władze rektorskie poinformowały, że od 1 lutego nastąpi zmiana na stanowisku 

Kanclerza UW. Obowiązki Kanclerza będzie pełnił wyłoniony w konkursie Robert Grey. 

Rektor zakomunikował, że Uniwersytet uzyskał od Miasta st. Warszawy prawo 

własności 0,5 ha gruntu oraz prawo dzierżawy wieczystej gruntu o powierzchni 3 000 m2 na 

Powiślu. Powstaną tam nowe budynki UW. 

W trakcie posiedzenia Redaktor Rodek zaprezentował działalność Akademickiego 

Radia Kampus tworzonego głównie przez studentów. 

Senatorowie zostali poinformowani, że odbyło się inauguracyjne posiedzenie Rady 

Naukowej Dziedzin w kadencji 2021-2024. Przewodniczącą Rady została wybrana prof. dr 

hab. Grażyna Romańczuk-Woroniecka z Wydziału Stosowanych Nauk Społecznych i 

Resocjalizacji. Prof. dr hab. M. Jędrusik przypomniał, że członkiem Rady jest prof. dr hab. W. 

Andrejczuk. 



W trakcie obrad przekazany został komunikat dotyczący zakończenia w szkołach 

doktorskich Uniwersytetu Warszawskiego oceny śródokresowej doktorantów przyjętych w 

pierwszej rekrutacji w 2019 r. Do oceny przystąpiło 279 doktorantów, z czego 274 osoby 

otrzymały wynik pozytywny. 

Prorektor E. Krogulec zaprezentowała stan realizacji Programu Wieloletniego 

„Uniwersytet Warszawski 2016-2027” w 2021 roku. Poinformowała, że w roku 2021 wartość 

realizowanych inwestycji wyniosła ponad 130 mln zł. Zaangażowanie finansowe dotychczas 

wynosi 33% realizacji Programu. 

Prorektor S. Grucza przekazał, że trwają prace nad wprowadzeniem elektronicznego 

obiegu faktur na UW. 

Prorektor S. Żółtek podał do wiadomości, że ustalona z Samorządem Studentów kwota 

stypendium Rektora będzie wynosiła 915 zł. Wysokość zwiększenia stypendium 

doktoranckiego wypłacanego uczestnikom stacjonarnych studiów doktoranckich w roku 

akademickim 2021/2022 wynosi 1300 zł miesięcznie. 

W kolejnym punkcie obrad została omówiona ewaluacja dyscyplin naukowych na UW. 

Następnie zostało przedstawione sprawozdanie z działalności Zarządu Samorządu Studentów 

za rok 2021. 

Senatorowie podjęli uchwały w sprawie zatrudnienia na stanowisku profesora uczelni 

(7 osób na posiedzeniu w dniu 15 12.2021 r. i 12 osób na posiedzeniu w dniu 19.01.2022 r.) 

oraz w sprawie zatwierdzenia wzorów dyplomów i świadectw na Uniwersytecie Warszawskim. 

Rektor UW powiadomił o zmianie na stanowiskach dyrektora ICM oraz dyrektora 

Laboratorium Jonów Ciężkich. 

Następnie, w ramach informacji Kwestora UW, miała miejsce prezentacja zasad 

finansowych Polskiego Ładu. Dziekan przypomniał o korzystnych rozwiązaniach dla seniorów. 

Dodał, że w Kwesturze UW jest zespół udzielający informacji na temat Polskiego Ładu. 

Władze rektorskie podały do wiadomości, że w ostatnim konkursie ERC zostały 

przyznane 3 granty dla pracowników UW. Zakomunikowały ponadto, że dr hab. M. Pałys, prof. 

ucz. został przewodniczącym Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Prorektor E. Krogulec poinformowała, że 1.10.2022 r. zostanie uruchomiony budynek 

UW przy ul. Dobrej, a w II kwartale bieżącego roku zostanie oddana do użytku nowa część 

akademika na Służewcu. 

Senatorowie dokonali wyboru studentów do komisji uniwersyteckich oraz podjęli 

uchwałę w sprawie apelu Senatorów UW do kierownictwa Ministerstwa Edukacji i Nauki o 

powstrzymanie się od wprowadzania pochopnych zmian w edukacji. Apel dotyczy projektu 

zmiany rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki dotyczącego podstawy programowej 

kształcenia ogólnego dla szkół ponadpodstawowych (w zakresie przedmiotów „Historia”, 

„Historia i teraźniejszość” oraz „Wiedza o społeczeństwie”).  

Dr S. Dudek-Mańkowska przekazała, że w ramach Programu Nauka dla 

Społeczeństwa zostało przyznane finansowanie projektu dr. hab. T. Witesa, dr hab. B. 

Kicińskiej, prof. ucz., dr. hab. M. Dąbskiego, prof. ucz., dr K. Greń. Prodziekan pogratulowała 

sukcesu. Przypomniała, że dofinansowanie z MEiN otrzymało 10 wniosków, w tym 3 z 

Uniwersytetu Warszawskiego. 

Dr hab. T. Wites uzupełnił, że w projekcie bierze również udział dr A. Dudek. 

Prodziekan przypomniała, że wszystkie informacje dotyczące ogłaszanych konkursów 

oraz sukcesów pracowników WGSR są przekazywane drogą mailową w formie Newslettera.  

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że sprawy naukowe Wydziału koncentrują się 

obecnie na przygotowaniach do ewaluacji. 

Podała do wiadomości, że trwają prace nad zamknięciem roku finansowego 2021 oraz 

nad przygotowaniem prowizorium budżetowego. Prodziekan zapowiedziała, że rok finansowy 

będzie zamknięty bilansem ujemnym. Dodała, że szczegółowe informacje przekaże na 

następnym posiedzeniu Rady Wydziału. 



Poinformowała, że prawdopodobnie rok 2022 będzie pod względem finansowym 

trudniejszy od poprzedniego. Wpływy z subwencji będą podobne do tych z roku poprzedniego, 

a wpływy własne będą malały m.in. w związku ze stopniową likwidacją studiów zaocznych. 

Ponadto zmniejsza się liczba studentów na studiach dziennych, co również oznacza mniejsze 

dofinansowanie. Natomiast koszty rosną, między innymi z związku z intensywnym 

dofinansowywaniem działalności naukowej i publikacyjnej. 

Dr S. Dudek-Mańkowska zwróciła uwagę, że w nowych założeniach do algorytmu 

MEiN prawdopodobnie składnik związany z liczbą studentów będzie miał większe znaczenie, 

mniejsze zaś będzie znaczenie składnika badawczego. Zmiany te wpłyną na zmiany w 

wysokości przyznawanej subwencji. 

Prodziekan powiadomiła, że trwają prace nad planem zamówień publicznych. 

Przypomniała, że kierownicy jednostek zostali poproszeni o przygotowanie danych do tego 

dokumentu. 

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że dokumenty finansowe za rok ubiegły 

dostarczane do SEF nie będą już procedowane, ponieważ od połowy stycznia nie ma 

możliwości wprowadzania ich do systemu i rozliczania. Zaapelowała o przekazywanie 

wszelkich dokumentów finansowych do SEF na bieżąco. 

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. przekazała na czacie link do instrukcji uzyskania 

zapomogi w związku ze specjalnymi warunkami pracy na UW w czasie pandemii COVID-19. 

Przypomniała, że wnioski należy składać do 1.04.2022 r.  

Podała również link do informacji Kwestury UW na temat Polskiego Ładu. 

Poinformowała, że przedłużona została możliwość wykonywania bezpłatnych testów w 

kierunku zakażenia wirusem SARS-CoV-2 dla pracowników UW do 31.03.2022 r. Dodała, że 

można uzyskać zniżkę na wykonanie testów dla członków rodziny pracownika. 

Prodziekan zachęcała do odpoczynku w czasie ferii i do wykorzystywania urlopów. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska przekazała, że w związku z dużą liczbą studentów 

przebywających na izolacji lub kwarantannie, większość zajęć odbywa się w formie zdalnej.  

Prodziekan ostrzegła, że być może część studentów nie przystąpi do zaliczeń w 

terminie. Jeżeli dostarczą do dziekanatu zwolnienie lekarskie, będą mogli uzyskać zaliczenie 

w drugim terminie, który będzie wówczas traktowany jak pierwszy termin. Podkreśliła, że aby 

zastosować taką procedurę, nieobecności muszą być usprawiedliwione. Podobnie pierwszym 

terminem egzaminu dla studentów, którzy nie przystąpią do egzaminu z powodu zwolnienia 

lekarskiego, izolacji lub kwarantanny w sesji podstawowej będzie termin w sesji poprawkowej 

(w dniach 25.02 - 6.03). Dla tych osób zostanie wyznaczony dodatkowy termin sesji 

poprawkowej w dniach 21-28.03.2022 r. Decyzje o tym, kto będzie mógł mieć zmienione 

terminy sesji i sesji poprawkowej będą podejmowane przez KJD. Dr M. Korotaj-

Kokoszczyńska poprosiła, aby osobom, które nie zaliczą zajęć lub nie stawią się na egzamin 

zostawić puste miejsce na ocenę. Dziekanat zweryfikuje status danego studenta i podejmie 

dalsze decyzje względem niego.  

Prodziekan powiadomiła, że po przejrzeniu harmonogramu sesji wraz z kierownikiem 

dziekanatu podjęli decyzję, że na egzaminy dla dużych grup zostaną przygotowane dwie sale. 

Prowadzący zostaną poinformowani o takiej zmianie. Poprosiła o zapewnienie nadzoru nad 

egzaminami także w drugiej sali. Zagwarantowała, że jeśli będzie problem z zapewnieniem 

nadzoru, pracownicy dziekanatu pomogą w przeprowadzeniu egzaminu. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska wyjaśniła, że zaświadczenie o kwarantannie umożliwia 

studentom branie udziału w zajęciach on-line, jednak nie pozwala na udział w zaliczeniach i 

egzaminach prowadzonych w formie stacjonarnej. Podkreśliła, że aby wyznaczyć studentowi 

dodatkowy termin zaliczenia czy egzaminu, nieobecności muszą być usprawiedliwione i 

będzie to rygorystycznie przestrzegane. 



Poinformowała, że mogą nastąpić niewielkie korekty w planie na semestr letni ze 

względu na zmniejszenie liczby grup. 

Prodziekan przypomniała, że za cały przebieg procesu dydaktycznego i za ocenę 

dydaktyczną pracowników odpowiada Rada Dydaktyczna. Na ostatnim posiedzeniu Rada 

postanowiła, że na początku semestru letniego spotka się ze wszystkimi pracownikami 

naukowo-dydaktycznymi i dydaktycznymi, aby przypomnieć o kryteriach branych pod uwagę 

przy ocenie pracowników oraz o zakresie obowiązków tych pracowników. 

  Dr hab. B. Zagajewski, prof. ucz. zgłosił propozycję, aby zmienić kryteria rekrutacji na 

kierunki prowadzone przez WGSR tak, by uwzględniać nie tylko studentów dokumentujących 

się rozszerzonym zakresem geografii, ale również studentów dokumentujących się 

rozszerzonym poziomem, wos, historii, biologii, chemii, matematyki, fizyki.  

Prodziekan odpowiedziała, że spadek liczby studentów wynika z ich rezygnacji ze 

studiów w trakcie I roku, a nie z mało licznej rekrutacji. 

Dr M. Porczek poinformował o trudnościach ze stwierdzeniem czy niektórzy studenci 

zrezygnowali ze studiów czy nie uczęszczają na zajęcia, gdyż są chorzy. Wiąże się to z 

podjęciem decyzji o zaliczeniu bądź niezaliczeniu zajęć danej osobie. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska wyjaśniła, że prowadzący nie może podjąć decyzji o 

nieklasyfikowaniu studenta z powodu nieobecności. Jeśli student nie chodził na zajęcia i z 

powodu braku ocen cząstkowych nie ma podstaw do wystawienia oceny końcowej (również 

niedostatecznej), w miejscu oceny należy zostawić puste miejsce. Poprosiła o przesyłanie do 

dziekanatu list studentów nieuczestniczących w zajęciach przez dłuższy czas w celu 

weryfikacji ich statusu. Prodziekan przypomniała, że student nieobecny z powodu choroby ma 

przedłużony termin zaliczenia semestru o tyle tygodni, ile był nieobecny. Podkreśliła, że 

warunkiem przedłużenia terminu zaliczenia jest, aby nieobecności były usprawiedliwione. W 

takich przypadkach zaliczenie jest przeprowadzane w trybie indywidualnym. Jeżeli 

nieobecność jest nieusprawiedliwiona, w miejscu oceny zostanie puste miejsce, a ostateczna 

decyzja dotycząca zaliczenia zależy od prowadzącego: może dopuścić studenta do poprawy 

lub uznać, że student musi ćwiczenia w całości poprawić, czyli je powtórzyć. 

Prof. dr hab. P. Swianiewicz zapytał, czy już wiadomo w jakiej formule będą się 

odbywały zajęcia w semestrze letnim: w salach czy w formie zdalnej?  

Prodziekan odpowiedziała, że w tym roku akademickim zajęcia odbywają się w formie 

stacjonarnej. Dodała, że obecnie nie ma wytycznych czy w semestrze letnim nadal będzie w 

uzasadnionych przypadkach możliwość kierowania grup na nauczanie w trybie zdalnym. 

Dr J. Korycka-Skorupa zapytała czy jest możliwość przeprowadzenia egzaminów w 

sesji w formie zdalnej. 

Przekazała, że problem rezygnacji studentów ze studiów w trakcie pierwszego roku 

jest widoczny również na zajęciach z kartografii: w tym roku jedynie 62 osoby ukończyły 

ćwiczenia z tego przedmiotu. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska wyjaśniła, że w zarządzeniu władz rektorskich z 20 

stycznia jest zalecane przeprowadzenie sesji w formie stacjonarnej. 

Dr hab. B. Zagajewski, prof. ucz. jeszcze raz zwrócił uwagę, aby w zasadach rekrutacji 

na WGSR zwiększyć pulę przedmiotów, z których wyniki matury na poziomie rozszerzonym 

będą uwzględniane w punktacji. 

Prodziekan zapewniła, że decyzje dotyczące zasad rekrutacji będą podejmowane w 

trakcie posiedzeń Rady Dydaktycznej i wówczas ta sprawa będzie tematem dyskusji.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik przypomniał, że pracownicy przebywający na kwarantannie, 

ale czujący się dobrze, mogą się zwrócić do KJO z pismem w sprawie zgody na pracę w czasie 

kwarantanny. 



Mgr K. Rucińska uzupełniła, że przepis ten dotyczy również izolacji. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska zaapelowała, aby w trakcie sesji nie zwalniać studentów 

z obowiązku noszenia maseczek w sali. 

Zwróciła uwagę, że odwoływanie zajęć przez prowadzących jest odnotowywane. W 

momencie rozliczania pensum następuje weryfikacja, czy zajęcia były odwołane z powodu 

zwolnienia lekarskiego prowadzącego. Jeśli nie, będzie miało miejsce odliczenie odwołanych 

godzin od pensum. 

Mgr K. Rucińska poinformowała, że w tym roku pracownikom nie będą przekazywane 

PIT-y w formie papierowej. Będą one zamieszczone w wersji elektronicznej w portalu 

samoobsługi pracowniczej SAP ESS. Dodała, że link do portalu zostanie przesłany drogą 

mailową. Poprosiła, aby w przypadku problemów z logowaniem się do portalu, zwracać się o 

pomoc do zespołu informatyków wydziałowych. Zwróciła uwagę, że mogą się w portalu 

pojawiać nieprawidłowe liczby dni urlopu, ponieważ ostatnio system SAP sam wprowadza 

modyfikacje. Dodała, że informację o właściwej liczbie dni urlopu można uzyskać u A. 

Marchwińskiej-Sławińskiej.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił uwagę, że portal SAP jest dostępny jedynie z 

komputerów na UW. 

Dr M. Porczek i mgr M. Jankowska poinformowali, że istnieje możliwość zalogowania 

się do portalu z komputerów domowych. 

 Mgr K. Rucińska powiadomiła, że w najbliższych dniach zostaną przesłane 

pracownikom plany urlopowe. Od tego roku plany urlopowe będą jednocześnie wnioskami 

urlopowymi dla wszystkich pracowników. 

 

Ad 3. 

 

Dr S. Dudek-Mańkowska przekazała informacje o stanie przygotowań do ewaluacji 

jakości działalności naukowej dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka 

przestrzenna. Przypomniała, że w dyscyplinie nauki o Ziemi i środowisku dane z zakresu 

geografii przygotowywał m.in. dr hab. M. Dąbski, prof. ucz. W dyscyplinie geografia społeczno-

ekonomiczna i gospodarka przestrzenna nad ewaluacją pracują: dr S. Dudek-Mańkowska, mgr 

P. Pokojska, mgr E. Pluta, mgr U. Nikitin, prof. dr hab. M. Solarz przy wsparciu kilku sekcji 

administracyjnych. 

Prodziekan podała ogólne dane dla dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i 

gospodarka przestrzenna. Liczba N wynosi około 50, osób przypisanych do dyscypliny jest 

około 90. Przypomniała, że w przypadku nieprawidłowości w danych znajdujących się w 

SEDN, pojawiają się alerty (ostrzeżenia) lub sankcje (zmniejszenie liczby udziałów do 

ewaluacji). Przekazała, że tego typu sygnały są na bieżąco wyjaśniane. Poinformowała, że 

osoby przypisane do dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna  

na UW mogą wypełnić około 150 udziałów jednostkowych. 

W ramach kryterium 1 (publikacje) dla dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i 

gospodarka przestrzenna zostało zaraportowanych ponad 300 artykułów, ponad 20 redakcji 

monografii naukowych, 25 zgłoszonych monografii, 205 rozdziałów w monografiach. 

Zapewniła, że podawane są tylko publikacje spełniające wymagania ewaluacyjne. 

W kryterium 2 (projekty naukowe i zlecone) zostało zaraportowanych 30 projektów 

naukowych (ponad 700 punktów) oraz 28 usług badawczych (ponad 300 punktów). Wyjaśniła, 

że do ewaluacji nie liczą się niektóre projekty edukacyjne lub finansowane z NAWA, projekty 

dla innych uczelni, dla Sieci Badawczej Łukasiewicz. Ponadto dyscyplina uzyskała 2 punkty z 

przychodów z komercjalizacji. 



W kryterium 3 (opis wpływu działalności naukowej na otoczenie) zostały przygotowane 

dwa opisy. Jeden dotyczy projektu realizowanego przez zespół prof. dr. hab. M. Solarza 

(„Geograficzno-polityczny atlas Polski”) o zasięgu krajowym. Drugi, o zasięgu regionalnym, 

dotyczy badań nad rozwojem metropolii i ich znaczenia w programowaniu rozwoju miast i 

regionów. Zaakceptowane opisy wprowadzane są do bazy RAD-on.  

Prodziekan poinformowała, że do 1.02.2022 r. został przedłużony termin, do którego 

SEDN pobiera dane z baz POL-on i PBN. Do tego czasu w bazach mogą być wprowadzane 

drobne zmiany. Dr P. Pokojska przygotowuje wykaz wprowadzanych od 17.01.2022 r. zmian. 

Dr S. Dudek-Mańkowska powiadomiła, że po 1.02.2022 r. nastąpi akceptacja 

zestawień osiągnięć ewaluacyjnych, 10.02.2022 r. będzie dostępny wynik algorytmu. Po 

zapoznaniu się z wynikiem, będzie można wprowadzać konieczne zmiany. Do 2.03.2022 r. 

nastąpi ostateczna akceptacja zestawienia osiągnięć.  

 

Ad 4. 

 

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. poprosiła przewodniczącą Komisji Oceniającej dr hab. M. 

Durydiwkę, prof. ucz. o przedstawienie informacji o ocenie okresowej pracowników WGSR. 

Dr hab. M. Durydiwka, prof. ucz. podała do wiadomości, że Komisja pracowała od 

28.10.2021 r. do 21.12.2021 r. Ocenionych zostało 71 osób. Pracownicy z grupy badawczo-

dydaktycznej byli oceniani w trzech kategoriach: działalność i osiągnięcia naukowe, 

działalność i osiągnięcia dydaktyczne (w tym oceny wystawiane przez studentów) oraz 

pozostała działalność (organizacyjna i podnoszenie kompetencji zawodowych). Każda osoba 

była oceniana przez każdego oceniającego w każdej z trzech kategorii w skali 1-5. Z ocen 

cząstkowych były wyliczane średnie. Pracownicy z grupy dydaktycznej byli oceniani w dwóch 

kategoriach: osiągnięcia dydaktyczne oraz pozostała działalność. Sposób oceniania był 

analogiczny jak w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych. Przewodnicząca dodała, że 

ocena punktowa była prowadzona za pomocą narzędzia „Ankieter”. Podziękowała mgr M. 

Jankowskiej za przygotowanie oceny w tym systemie. 

Dr hab. M. Durydiwka, prof. ucz.  poinformowała, że Komisja, uwzględniając wszystkie 

kryteria oceny okresowej zawarte w Zarządzeniu nr 33 Rektora UW, nie wystawiła żadnej 

oceny negatywnej. Średnie arytmetyczne z ocen cząstkowych wahały się od 4.0 do 5.0. Każda 

z ocenianych osób powinna była zapoznać się z oceną i jej uzasadnieniem. Oprócz głównych 

motywów decyzji Komisji, część uzasadnień zawiera sugestie dla osób ocenianych dotyczące 

poprawy oceny. Komisja sformułowała również sugestie dla władz wydziału dotyczące np. 

przeniesienia pracownika z grupy dydaktycznej do grupy pracowników badawczo-

dydaktycznych. 

Dr hab. M. Durydiwka, prof. ucz. podziękowała członkom Komisji za zaangażowanie. 

 

Ad 5.1. 

  

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o wyrażenie 

opinii w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko starszego asystenta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i 

Politycznej w wymiarze całego etatu na czas określony od 1.10.2022 r. do 30.09.2024 r. 

Prodziekan dodała, że osoba wyłoniona w konkursie będzie zatrudniona w Pracowni Dydaktyki 

Geografii. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w tej 

sprawie. 



W zarządzonym głosowaniu jawnym, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 

39 osób, Rada Wydziału większością głosów (tak – 37; nie – 1; wstrzymuję się – 1) wyraziła 

pozytywną opinię w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko starszego asystenta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i 

Politycznej w wymiarze całego etatu na czas określony od 1.10.2022 r. do 30.09.2024 r. 

(załącznik nr 2 – Uchwała nr 1/2022) 

 

Ad 5.2. 

 

  Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o wyrażenie 

opinii dotyczącej powołania komisji do przeprowadzenia konkursu na stanowisko starszego 

asystenta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii 

Regionalnej i Politycznej w wymiarze całego etatu na czas określony. 

Prodziekan zaproponowała następujący skład komisji: 

1. prof. dr hab. Wiaczesław Andrejczuk - przewodniczący,  

2. dr hab. Joanna Angiel, 

3. dr Anna Dudek, 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski (WNPiSM UW).  

Dodała, że w skład komisji wejdzie ponadto jedna osoba wskazana przez Radę 

Dyscypliny Geografia Społeczno-Ekonomiczna i Gospodarka Przestrzenna. 

 Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania nad 

zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 39 osób, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej w wymiarze całego 

etatu na czas określony w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się      głos nieważny 

1. prof. dr hab. Wiaczesław Andrejczuk  33 2  3  1 

2. dr hab. Joanna Angiel   35 0  2  2 

3. dr Anna Dudek    37 0  2  0 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski  37 1  1  0 

(załącznik nr 3 – Uchwała nr 2/2022) 

 

Ad 5.3. 

 

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału o wyrażenie opinii 

dotyczącej zatrudnienia dr. Macieja Kałaski na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej w 

wymiarze całego etatu od 1.03.2022 r. na czas nieokreślony. Prodziekan przypomniała, że 

zatrudnienie jest procedowane w trybie awansu wewnętrznego, a komisja powołana do 

rozpatrzenia zatrudnienia dr. M. Kałaski pod przewodnictwem prof. dr hab. W. Andrejczuka 

wydała pozytywną opinię w tej sprawie. 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie dotyczące wyrażenia opinii w 

sprawie zatrudnienia dr. Macieja Kałaski oraz poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” 

tajnego głosowania w tej sprawie.  

W głosowaniu tajnym, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 38 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 36; nie – 0; wstrzymuję się – 2) wyraziła pozytywną opinię 



w sprawie zatrudnienia dr. Macieja Kałaski na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej w 

wymiarze całego etatu od 1.03.2022 r. na czas nieokreślony.  

(załącznik nr 4 – Uchwała nr 3/2022) 

 

Ad 5.4. 

 

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału o wyrażenie opinii 

dotyczącej przedłużenia zatrudnienia mgr Aleksandry Korpysz-Wiśniewskiej na stanowisku 

asystenta (w grupie pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Turystyki i 

Rekreacji w wymiarze 0,3 etatu od 1.03.2022 r. na czas nieokreślony. 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie dotyczące wyrażenia opinii w 

sprawie przedłużenia zatrudnienia mgr Aleksandry Korpysz-Wiśniewskiej oraz poprosił o 

uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania w tej sprawie.  

W głosowaniu tajnym, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 37 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 35; nie – 1; wstrzymuję się – 1) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie przedłużenia zatrudnienia mgr Aleksandry Korpysz-Wiśniewskiej na stanowisku 

asystenta (w grupie pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Turystyki i 

Rekreacji w wymiarze 0,3 etatu od 1.03.2022 r. na czas nieokreślony. 

(załącznik nr 5 – Uchwała nr 4/2022) 

 

Ad 5.5. 

 

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału o wyrażenie opinii 

dotyczącej przedłużenia zatrudnienia mgr. Artura Surowieckiego na stanowisku asystenta 

(w grupie pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej w wymiarze 

0,5 etatu od 1.03.2022 r. na czas nieokreślony. 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie dotyczące wyrażenia opinii w 

sprawie przedłużenia zatrudnienia mgr. Artura Surowieckiego oraz poprosił o uruchomienie w 

systemie „Ankieter” tajnego głosowania w tej sprawie.  

 

W związku z problemami technicznymi z narzędziem „Ankieter” Dziekan poprosił o 

procedowanie punktu 7. 

 

Ad 7. 

 

 Dr J. Korycka-Skorupa poinformowała, że w dniach 14-18 grudnia 2021 r. odbyła się 

30 Międzynarodowa Konferencja Kartograficzna we Florencji. Towarzyszyła jej 

Międzynarodowa Wystawa Kartograficzna, na której w kategorii „Inne produkty kartograficzne” 

pierwszą nagrodę otrzymał „Atlas Białorusi dla osób niewidomych i słabowidzących” 

opracowany przez mgr Nadzeye Avizhych. Opiekunem pracy była dr I. Gołębiowska. Atlas 

został  wydrukowany dzięki wsparciu finansowemu WGSR. Dr J. Korycka-Skorupa 

pogratulowała sukcesu oraz podziękowała władzom Wydziału za wsparcie finansowe 

inicjatywy. 

Dziekan również pogratulował twórcom Atlasu zdobycia nagrody. 

 

Ponieważ problemy techniczne związane z systemem „Ankieter” ustąpiły, prof. dr hab. 

M. Jędrusik poprosił o przejście do głosowania z punktu 5.5. 



 

c.d. Ad 5.5. 

  

 Prof. dr hab. P. Swianiewicz zgłosił niewłaściwe działanie systemu „Ankieter” po 

przerwie wynikającej z kłopotów technicznych. Dodał, że nie wnosi wniosku o reasumpcję 

glosowania. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 35 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 32; nie – 1; wstrzymuję się – 2) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie przedłużenia zatrudnienia mgr. Artura Surowieckiego na stanowisku asystenta (w 

grupie pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej w wymiarze 

0,5 etatu od 1.03.2022 r. na czas nieokreślony. 

(załącznik nr 6 – Uchwała nr 5/2022) 

 

Ad 5.6. 

 

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału o wyrażenie opinii 

dotyczącej zatrudnienia dr. Piotra Kołpaka na stanowisku starszego asystenta (w grupie 

pracowników badawczych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej w 

wymiarze całego etatu na czas określony od 1.03.2022 r. do 30.11.2024 r. Prodziekan 

wyjaśniła, że zatrudnienie jest wynikiem konkursu na stanowisko w projekcie naukowym. 

Dodała, że stanowisko będzie finansowane w ramach projektu kierowanego przez prof. dr. 

hab. M. Solarza.  

 Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie dotyczące wyrażenia opinii w 

sprawie zatrudnienia dr. Piotra Kołpaka oraz poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” 

tajnego głosowania w tej sprawie.  

W tajnym głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 38 osób, Rada 

Wydziału jednogłośnie (tak – 38; nie – 0; wstrzymuję się – 0) wyraziła pozytywną opinię w 

sprawie zatrudnienia dr. Piotra Kołpaka na stanowisku starszego asystenta (w grupie 

pracowników badawczych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej w 

wymiarze całego etatu na czas określony od 1.03.2022 r. do 30.11.2024 r.  

(załącznik nr 5 – Uchwała nr 6/2022) 

 

Ad 6. 

 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu posiedzenia Rady 

Wydziału w dniu 14.12.2021 r. Dziekan poinformował, że dotychczas nie wpłynęły uwagi do 

protokołu.  

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, prof. dr hab. M. Jędrusik 

poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w sprawie zgłoszonego 

wniosku.  

 W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione 

uczestniczyło 37 osób, Rada Wydziału jednomyślnie (tak – 37; nie – 0; wstrzymuję się – 0) 

przyjęła protokół. 

 

c.d. Ad 7. 

  



 Dr hab. M. Durydiwka, prof. ucz. podała do wiadomości, że na stronie „Prac i Studiów 

Geograficznych” zamieszczony został nowy numer czasopisma dedykowany dr. B. Wicikowi 

pod redakcją dr. hab. A. Harasimiuka. Zachęcała do lektury publikacji. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że na Wydział wpłynęło pismo Komisji 

Konkursu Prac Magisterskich przy Zarządzie Głównym Polskiego Towarzystwa 

Geograficznego na temat ogłoszenia kolejnej edycji Konkursu Prac Magisterskich z zakresu 

geografii. 

 Dr hab. E. Żmudzka, prof. ucz. poinformowała, że od 2020 roku przewodniczącym 

Komisji jest dr J. Wolski z IGiPZ PAN. Zapewniła, że jako wieloletnia przewodnicząca udzieli 

wszelkich odpowiedzi na pytania związane z konkursem.  

Przekazała ponadto informacje o pracach Zespołu Rektorskiego ds. ekologii oraz 

kryzysu klimatycznego. Prosiła o wsparcie w inicjatywach podejmowanych przez Zespół. 

Prof. dr hab. A. Kowalczyk przekazał informację o zmianie w kierownictwie IGiPZ PAN. 

Obecnie w Instytucie jest osoba p.o. dyrektora. Wynika to z faktu, że w czasie wyborów 

jedynym kandydatem był dotychczasowy dyrektor i Prezydium PAN nie zaakceptowało Jego 

wyboru. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik wyjaśnił, że upłynęła kadencja dotychczasowego dyrektora 

Instytutu i ogłoszono wybory na to stanowisko. Wybory zostały unieważnione w związku ze 

zgłoszeniem tylko jednego kandydata, co jest niezgodne z regulaminem. Podjęto decyzję, że 

przez rok obowiązki dyrektora będzie pełnił dotychczasowy zastępca dyrektora - dr hab. Michał 

Słowiński, prof. IGiPZ.  

 Dziekan życzył członkom Rady Wydziału odpoczynku w okresie ferii. Podziękował 

wszystkim uczestnikom za udział w obradach, następnie zamknął posiedzenie Rady WGSR. 

 

 

 

SEKRETARZ            DZIEKAN 

 

 

(mgr Joanna Miętkiewska-Brynda)    (prof. dr hab. Maciej Jędrusik) 
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